
Zápisnica č. 55/2005
zo zasadnutia Vedenia STU dňa 21. marca 2005 v Bratislave

Prítomní: Vladimír Bále�, Vojtech Molnár, Ján Kalu�ný, Robert Redhammer,
Robert �paček, Ernest Bučko, Pavel Timár

Neprítomný: Milan �alman, Helena �ideková

Program:

Kontrola plnenia úloh
1. Prezentácia www stránky/redakčného systému (pror. �paček)
2. Schválenie výročnej správy za rok 2004 (pror. �paček)
3. Akademický informačný systém na STU (pror. Molnár)
4. Začlenenie �D Milo�a Uhra v Trnave do �DaJ STU Bratislava (pror. Bučko)
5. Rôzne

Predlo�ené materiály:

1) Vlajka STU a jej pou�ívanie (pror. �paček)
2) Grafický návrh webovej stránky (pror. �paček)
3) Návrh na rozdelenie darčekových predmetov STU (pror. �paček)

Kontrola plnenia úloh

Splnené úlohy: 4/52/2005, 5/52/2005, 3/53/2005, 1/54/2005

Nesplnené úlohy: 

K bodu 1: Prezentácia www stránky/redakčného systému (pror. �paček)

Pror. �paček: Predstavil Vedeniu STU grafický návrh vstupnej webovskej stránky STU
a po�iadal o pripomienky.

Pror. Molnár: Navrhol doplniť na túto stránku tlačítko pre nový AIS, ktorý sa na STU ide
zavádzať.

Rektor Bále�: Je potrebné usmerniť oddelenia rektorátu a fakulty STU pri napĺňaní obsahu
web stránky STU.

Pror. Kalu�ný: Navrhol na vstupnej stránke zlúčiť polo�ky �informácie pre� a �informácie
o� do jednej polo�ky.

Úloha č. 1/545/2005
Rektor STU ukladá úlohu dodať prorektorovi �pačkovi menný zoznam pracovníkov, ktorí
majú byť za�kolení pre prácu s redakčným nástrojom vrátane uvedenia ich kompetencií
a prístupov.
Z: Členovia V-STU
T: 29. 03. 2005.
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K bodu 2: Schválenie výročnej správy za rok 2004 (pror. �paček)

Pror. �paček: Oboznámil členov Vedenia STU o aktuálnom stave výročnej správy STU za
rok 2004 � čo je hotové a čo e�te chýba.

Pror. Molnár: Navrhol rozčleniť časť vedu a umenie v správe.
Rektor Bále�: Upozornil, �e túto správu bude potrebné prelo�iť aj do angličtiny a bude sa

pou�ívať aj na propagačné účely STU. Okrem toho ju bude treba predlo�iť
v rámci procesu evaluácie univerzity, ktorý je pred nami.

Stanovisko č. 1/55/2005
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave príprav výročnej správy STU za rok 2004.

K bodu 3 Akademický informačný systém na STU (pror. Molnár)

Pror. Molnár: Informoval o stave výberového konania na nový AIS. Vy�iadali sme si
referencie na produkt, ktorý ponúka UPJ� Ko�ice.

Pror. Kalu�ný: Poznamenal, či sa nestane to, �e �pecifiká na�ej legislatívy si vy�iadajú
navý�enie ceny AIS.

Rektor Bále�: Po�iadal uzavrieť výberové konanie na nový AIS zápisnične a informovať
o výsledku v�etkých zúčastnených. Je potrebné vykonať náv�tevu u ministra
�kolstva s výsledkami výberového konania ohľadom konkretizácie
prísľubov financovania tohto projektu. Chýba tu podrobný harmonogram
krokov pri zavádzaní a napĺňaní tohto AIS údajmi, vrátane konkrétnych
zodpovedností za vecné aj časové plnenie úloh pri implementácii AIS na
STU. Súčasne je potrebné zverejniť informácie o implementácii nového AIS
na STU v časopise Spektrum.

Úloha č. 2/55/2005
Rektor STU ukladá nasledujúce úlohy, týkajúce sa nového AIS:
• Pripraviť a odoslať písomné stanovisko výberovej komisie o výsledku výberového

konania na nový AIS
• Pripraviť náv�tevu u ministra �kolstva ohľadom konkretizácie financovania AIS
• Vypracovať konkrétny harmonogram postupu pri implementácii AIS vrátane

zodpovednosti za vecné a časové plnenie tohto harmonogramu. Začať s prípravou tých
aktivít, ktoré pre implementáciu AIS mô�eme urobiť u� teraz.

Z: Pror. Molnár
T: 11. 04. 2005

K bodu 4 Začlenenie �D Milo�a Uhra v Trnave do �DaJ STU Bratislava (pror. Bučko)

Pror. Molnár: Informoval o stave projektu začlenenia �D Milo�a Uhra v Trnave do �DaJ
STU v Bratislave. Celá vec bola postúpená na rokovanie AS MTF STU
v Trnave. Zatiaľ zo strany senátu nebolo prijaté konečné stanovisko. Na
nasledujúcom rokovaní Vedenia STU podá informáciu o stave tejto veci.

Stanovisko č. 2/55/2005
Vedenie STU berie na vedomie informácie o začlenení �D Milo�a Uhra v Trnave do �DaJ
STU v Bratislave.
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K bodu 5 Rôzne

1) Prorektor �paček:
Predlo�il písomný materiál, ktorý obsahuje podobu a zásady pou�ívania novej vlajky
STU.

Rektor Bále�: Opýtal sa, či boli s Mgr. Sikorovou konzultované termíny zástava a vlajka
STU a v ktorých oficiálnych materiáloch máme na STU zakotvenú podobu
vlajky a spôsob jej pou�ívania pri slávnostných príle�itostiach. Navrhol, aby
v rámci verejnej súťa�e na nové logo STU boli oslovené aj �UP.

Úloha č. 3/55/2005
Rektor STU ukladá úlohu dodať pripomienky k materiálu o pou�ívaní vlajky STU pri
slávnostných príle�itostiach.
Z: Členovia Vedenia STU
T: 24. 03. 2005.

2) Prorektor �paček:
Predlo�il návrh na rozdelenie darčekových predmetov STU na jednotlivé pracoviská
a súčasti STU. Predaj tričiek STU bude na internátoch STU.

Rektor Bále�: Návrh predaja tričiek je potrebné preveriť, či je v poriadku z hľadiska
legislatívneho. Vlajky STU a stolové vlajky zatiaľ nedistribuovať, počkať a�
do rozhodnutia Vedenia STU

3) Prorektor �paček:
Informoval členov Vedenia STU, �e je pripravená zmluva na vyhotovenie portrétov
dvoch rektorov STU, ktorí chýbajú v galérii. Ďalej informoval o cenovej ponuke od Ing.
arch. Michala C. Hronského na vyhotovenie nového tabla rektorov.

Úloha č. 4/55/2005
Rektor STU ukladá úlohu dodať pripomienky k návrhu na nové rektorské tablo a k príslu�nej
cenovej ponuke, ktorú pror. �paček dodá v�etkým členom V-STU.
Z: Členovia Vedenia STU
T: 4. 04. 2005.

Materiál Členské poplatky, Erasmus Mundus a Prehľad ZPC sa presúva na najbli��ie
rokovanie Vedenia STU.

4) Prorektor Bučko:
Predlo�il návrh nájomnej zmluvy na prenájom nebytových priestorov, ktorý predlo�ila
SvF STU.

Stanovisko č. 3/55/2005
Vedenie STU súhlasí s prenájmom nebytových priestorov na SvF STU. Predmetom nájmu je
26 m2 nebytových priestorov na účely kancelárie. Nájomca: Ing. Augustín Rado�ovský �
COPRING, konzultačná a projektová organizácia Bratislava. Doba nájmu od 1.4.22005 do
31.12.2006.
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5) Prorektor Kalu�ný:
• Informoval, �e na STU boli úspe�né prezentácie firiem KIA a Peugeot. Čo

najrýchlej�ie je potrebné zabezpečiť propagačné materiály o STU, ktoré pri takýchto
akciách veľmi chýbajú.

• V dennej tlači boli publikované informácie o �túdiu na STU. Informácie pochádzali
z OVP a boli nepresné.

6) Rektor Bále�:
• Zaujímal sa o pripomienky k predlo�enému návrhu bro�úrky o STU a kedy mô�e byť

predlo�ená jej finálna verzia pred zadaním do tlače, preto�e nám veľmi chýba.
Navrhol, aby sme uva�ovali a dali návrhy na ďal�ie vhodné propagačné materiály
o STU.

• Vyzval v�etkých prítomných, aby vyu�ili svoje kontakty v súvislosti s venovaním
2% z dane na Nadáciu STU.

• Nedostal �iadne pripomienky k návrhu �tatútu Priemyselnej rady STU, pova�uje to
za súhlas so znením �tatútu. Informoval o tom, ktoré osobnosti sú zatiaľ navrhnuté na
členstvo v tejto rade a po�iadal o ďal�ie relevantné návrhy.

• Poukázal na potrebu rie�iť korektne takú situáciu, keď nemô�eme prijať na niektoré
�tudijné programy v�etkých prihlásených uchádzačov. Nezverejnili sme toti�
minimálne ani maximálne počty �tudentov, ktoré mô�eme prijať. Rovnako treba
v spolupráci s dekanmi fakúlt prerokovať situáciu s učiteľmi na KR STU, keď sa na
niektoré �tudijné programy zapí�e málo �tudentov a �P sa neotvorí.

Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD.

Prof. Ing. Vladimír BÁLE�, DrSc., rektor STU


